
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 

Van de gemeente Almelo 

 

Almelo, 17 juni 2019 

 

Betreft: Dividend Cogas 

 

Geacht College, 

 

De CDA-Fractie heeft op maandagmorgen 17 juni middels publicatie in het Dagblad Tubantia kennis 

genomen van het artikel met als kop “Goudmijntje Cogas zuinig met dividend“. 

De strekking van het verhaal is dat Cogas N.V. over het jaar 2019 een nettoresultaat heeft geboekt 

van ruim 17,4 miljoen euro waarvan slechts 10.2 miljoen wordt uitgekeerd aan de aandeelhouders. 

De resterende winst wordt vervolgens toegevoegd aan de algemene reserve. 

Per ultimo 31 december 2018 bedroeg de algemene reserve van COGAS N.V. ruim 140.8 miljoen 

euro, ofwel een solvabiliteit van 65 %. (dus ruim boven de 60% ). 

Gemeenten en Cogas N.V. hebben in het verleden nieuwe afspraken gemaakt over de hoogte van de 

gewenste solvabiliteit i.v.m. een strengere definitie van het begrip solvabiliteit. 

Daarom de volgende concrete vragen van de CDA-fractie. 

1. Waarom hebben de aandeelhouders deze strenger definities van solvabiliteit samen 

afgesproken met Cogas N.V.? 

2. Vindt het college een eigen vermogenspositie van 140.8 miljoen niet exorbitant hoog en 

staat dit in verhouding tot mogelijke risico’s bij toekomstige grote investeringen? 

3. Zou het niet wenselijk zijn dat gezien de slechte financiële positie van de deelnemende 

gemeenten dat de gehele gerealiseerde winst in 2018 van Cogas N.V. aan de aandeelhouders 

wordt uitgekeerd? 

4. Zo ja, is het college bereid om samen met de andere aandeelhouders hierover afspraken te 

maken? 

Gaarne ontvangen wij van U antwoord over bovengenoemde vragen. 

Namens de CDA-Fractie 

Ton Trienen 

 


